
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

             Incheiat astazi 27.11.2018  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul Ialomita
orele  17,00  in   baza  Dispozitiei  Primarului  nr.245/21.11.2018   si  Legea  nr.  215/2001  privind
administratia publica locala, republicata , cu modificarile si completarile ulterioare,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram Ionela, 
Constantin Lucian , Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Jitea  Marian Claudiu, Nan 
Georgeta,  Marin Ionel,  Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea Ancuta. La sedinta mai 
participa doamna Decu Fănica, domnul secretar  Mănăilă Petrică, doamna contabil Stroe Geta. Doamna
Neagu Ionelia, Inspector operator rol.  
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arata  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie Consiliul 
Local.In continuare  supune la vot  procesul verbal din luna septembrie cu eventualele obiectii, dupa 
care mentioneaza  ca nu a pus la dispozitie domnilor consilieri  procesul verbal de la sedinta din luna  
octombrie,  din motive obiective, care nu mai e cazul sa le enumare .
   Doamna consilier Alvadanei Mita se inscrie la cuvant si precizeaza ca  la punctul nr. 5 de pe ordinea 
de zi  la rezultatul votului este trecuta atat  la voturile pentru  cat si la cei care s-a abtinut. 
   Domnul secretar Manaila  Petrica intervine  si precizeaza ca o sa  corecteze  aceasta greseala de 
redactare.
    Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant  si  se adreseaza domnului secretar Manaila 
Petrica  avand in vedere ca intocmeste procesul verbal de sedinta,, pe baza inregistrarilor din cadrul 
sedintei, fiind nemultumita  ca nu sunt redactate integral  interventiile  sale,  sau unele nu se regasesc,  
iar referitor la  motivatia ca nu faceti fata  datorita cumulului de functii si a  volumul mare de munca, 
asa cum atunci cand aveti o adresa  si trebuie sa dati raspuns in termen de 30 de zile, dar si consiliul 
local  trebuie sa primeasca materialul de sedinta in timp util. In continuare intreaba il intreaba  cand a-ti
depus la prefectura,  dosarul de sedinta, al carei proces verbal ni la-ti prezentati astazi.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si raspunde  ca dosarul de sedinta la inaintat la prefectura 
in termen de 10 zile asa cum prevede legea.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  precizeaza că  dacă  pentru acest termen va-ti 
conformat,  in ceea ce priveste punerea la dispozitie a procesului verbal in timp util, dati dovada de 
lipsa de respect pentru activitatea consilieri locali. In continuare il intreaba pe domnul secretar  cum se 
numeste fapta prin care un functionar intocmeste un document, si modifică in mod intentionat anumite 
fraze  din procesul verbal , acesta fiind un document public.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si o roaga pe doamna consilier Zainea Ancuta  sa  
precizeze acele situatii la care face referire.
     Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si precizeaza  ca  o intereseaza doar modul de redactare 
a interventiilor sale si face scris cu privire la acele  situatii  unde  au fost modificate interpelarile 
exprimate clar si concis pe anumite proiecte de hotarari, unde i s-a raspuns cu anumite acuzatii si nu 
apar in procesul verbal. In continuare il intreabă  pe domnul secretar Manaila Petrică  cine  mai verifica
sau mai ia act de aceste procese verbale inainte de a fi supus  spre aprobare  in  consiliul local.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine  si  precizeaza ca in conformitate cu prevederile legale  in 
materie, precesul verbal este asumat de secretar si de presedintele de sedinta. In ceea ce priveste  
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obiectiile doamnei consilier Zainea Ancuta  privind   modului de redactare a procesului verbal , tine sa 
precizeze ca  atâta timp  cat dezbaterile  din cadrul sedintelor nu se  desfasoara intr-un mod civilzat, 
fara acuze, fara cearta  si fara intreruperea interlocutorului,  va fi foarte greu sa poti redacta  procesul 
verbal  exact asa cum se discuta.La concret  in procent de  15% din discutiile purtate in cadrul 
sedintelor  trebuie sa ai urechi de elefant sa  auzi  si sa intelegi care si cum discuta,  pentru că este o 
adevarata cearta.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si precizeaza ca de aceea s-a aprobat un regulament de 
organizare si functionare a consiliului local, pentru a fi respectat, iar cei care il incalca sa fie 
sanctionati.
   Domnul secretar Manaila Petrică  intervine si face din nou apel la doamna presedinte de sedinta ,  la   
domnii si doamnele  consilieri, sa  se respecte reciproc  pe parcusul desfasurarii sedintelor, in sensul de 
a nu se mai intrerupe unul pe altul , sa nu se mai adreseze cuvinte jignitoare,  sa se discute punctual  pe 
proiectul in dezbatere  sa nu se mai extrapoleze, iar in caz contrar presedintele de sedinta sa aplice 
regulamentul.  
   Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
    - 9 voturi pentru(Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta  Dumitrache Mihaela, 
Jitea Marian Claudiu, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela ).
  - un  vot  împotrivă(Zainea Ancuta)
  - o abtinere (Alvădanei Mița) 
   Doamna  presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  prezinta ordinea de zi a  sedintei  aceasta 
fiind inaintata domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza;
  1.Proiect de hotarâre privind aprobarea taxelor si impozitelor locale pentru anul  2019- initiator primar
Decu Fănica.
  2. Proiect de hotarâre privind aprobarea  indicatorilor tehnico- economici  , pentru obiectivul  de 
investitii"RACORDARI  LA SISTEMUL DE CANALIZARE MENAJERA – COMUNA 
STELNICA , JUDETUL IALOMITA  - inițiator  primar Decu Fănica.
 3. Proiect de hotarâre  privind aprobarea   cofinantarii  de la bugetul local pentru categoriile de 
cheltuieli  care nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PJDL – Ialomita 2018  , pentru obiectivul   de 
investiții :RACORDARI  LA SISTEMUL DE CANALIZARE MENAJERA – COMUNA 
STELNICA , JUDETUL IALOMITA”- inițiator  primar Decu Fănica.                      
  4. Proiect de hotarare privind aprobarea locației  pentru desfașurarea activităților de picnic in comuna
Stelnica- inițiator primar Decu Fănica.
  5.Alte discutii. 
   Se supune la vot ordinea de zi si se voteaza cu; 
   - 11 voturi pentru(Alvădanei Mița , Avram Ionela,Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta  
Dumitrache Mihaela, Jitea Marian Claudiu, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu 
Ani Titela,  Zainea Ancuta).
     Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarâre privind aprobarea
taxelor si impozitelor locale pentru anul  2019- initiator primar Decu Fănica.
    Doamna consilier Avram Ionela, presedintele comisiei  de buget, finante, programe de dezvoltare 
economico-sociale, administrarea domeniului public si privat,  prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , dupa care 
precizeaza ca taxele si impozitele locale  au ramas la nivelul anului trecut, fiind prezentate sub aceeasi 
forma  cu limitele minime si maxime si propunerea respectiva, iar pentru faptul ca a fost  pus la 
dispozitie  materialul de sedinta  si pe care la-ti studiat, nu ma este cazul sa fie prezentat de doamna 
Neagu Ionelia,  inspector operator rol, pentru alte lamuri si clarificari asteptam intrebarile domnilor 



consilieri.  
     Domnul   presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier Rosu Adrian se inscrie la cuvant si ntreaba daca nu s-a modificat nici in precente, 
nici o virgula, fiind aceleasi ca anul trecut.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si reafirma ca nu s-a modificat in nici un fel, fiind identice ca 
in anul 2018.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si o intreaba pe doamna inspector  Neagu Ionelia, daca in  
modificarilor aduse  in urma mentiunilor de la prefectura pentru cele pe anul 2018, au fost cuprinse in 
cele pentru anul 2019 si nu a fost doar o simpla copiere.
  Doamna inspector operator rol Neagu Ionelia  precizeaza ca  modificarile  din anul 2018,  au fost 
incluse in aceasta anexa  la proiectul de hotarare  pentru anul 2019.    
       Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
       - 11 voturi pentru(Alvădanei Mița , Avram Ionela,Constantin Lucian,  Dogaru Lenuta  
Dumitrache Mihaela, Jitea Marian Claudiu, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu 
Ani Titela,  Zainea Ancuta).
   Se adopta HCL nr.45/27.11.2018
   Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume; Proiect de hotarâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico- economici  , pentru obiectivul  de investitii"RACORDARI  LA SISTEMUL
DE CANALIZARE MENAJERA – COMUNA STELNICA , JUDETUL IALOMITA   - inițiator
primar Decu Fănica.
    Doamna consilier Avram Ionela, presedintele comisiei  de buget, finante, programe de dezvoltare 
economico-sociale, administrarea domeniului public si privat,  prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
    Doamna primar Decu Fanica Doamna primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  
expunerii de motive, dupa care  precizeaza  ca asa cum a afirmat si la comisie, la nivelul ADI Ialomita 
s-a hotarat  ca  pentru fiecare  membru asociat, sa se aloce suma de 200 mii lei.Pentru aceasta suma 
alocata,  am decis sa depunem si noi un proiect pentru racordari la reteaua de canalizare menajera , 
unde avem si noi o cota de cofinantare,  pentru care s-a intocmit un deviz general pentru un numar de 
120 de bransamente, durata de realizare fiind de  36 de luni, cu valoarea totala de 298 mii lei, detaliat  
pe categorile de lucrari. In continuare mentioneaza ca acest proiect trebuie depus pana la data de  31 
decemnrie 2018.
   Doamna    presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi.
    Domnul  consilier  Jitea Marian Claudiu se inscrie la cuvant si o intreaba pe doamna primar Decu 
Fanica in ce conditii a fost facut  devizul   de lucrari de catre aceasta firma.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si raspunde ca a fost intocmit la solicitarea noastra.
   Domnul consilier Jitea Marian Claudiu  intervine si  considera ca in acest deviz general sunt 
prevazute cheltuieli exorbitante doar pentru 120 de bransamente, fiind  nemultumit de   modul cum au 
fost  distribuite sumele pe  categoriile de lucrari si servicii pentru aceasta investitie, dupa care o 
intreaba pe doamna primar  daca  dansa  considera  ca acest deviz este  realist.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca  acest deviz  genral este  realizat de  oameni 
care  sun de specialitate,   informandu-l ca  aceste racordari  necesita lucrari  de amploare avand in 
vedere  distanta de la reteaua de canalizare pana la fiecare gospodarie, care  oscileaza de la gospodarie 
la gospodarie, respectiv  poate fi 2, 3,4 sau 6 m.l.. In continuare  mentioneaza ca nu considera  
exorbitante  sumele prevazute in deviz, avand in vedere ca a  in ultima perioada a  vazut multe  devize  
pentru astfel de lucrari. A mers pe 120 de bransamente pentru faptul că  in prezent nu se stie cati 
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cetateni vor dori sa se branseze  la reteaua de canalizare , ceea ce va   face ca pentru fiecare gospodarie 
doritoare sa se faca ridicarile topo si masuratorile necesare.
   Domnul consilier Jitea Marian Claudiu  intervine   si  precizeaza ca  prin faptul ca nu sunt bani 
suficienti pentru mai multe  bransamente,  tocmai de aceea  nu se justifica anumite cheltuieli prevazute 
in deviz , avand in vedere  ca investitia  si implicit proiectul este  pentru  un numar mic de 
bransamente.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si  ii solicita domnului consilier Jitea Marian Claudiu  sa  
precizeze concret  care  din sumele din deviz nu  se justifica,  tinand cont ca este de specialitate inginer 
constructor.
   Domnul consilier Jitea Marian Claudiu intervine si   face referire la suma alocata pentru dirigentia  de
santier.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza  ca  activitatea acestuia  se  justica prin faptul ca 
este  prezent la fazele determinante ale investitiei , acesta contrasemneaza toate situatiile de lucrari. 
fiind  reprezentantul  nostru de specialitate.    
   Domnul consilier Jitea Marian Claudiu intervine si trece in revista acele sume  prinse  pentru diverse  
prestari de servicii  cum ar fi verificator proiect, considerand ca   se puteau  realiza mai multe 
bransamente  cu aceste sume. 
   Doamna consilier Alvadanei Mita se inscrie la cuvant si  precizeaza ca in prima faza  sunt  propuse 
cele 120 de bransamente, dupa care  intreaba cum se va alege si pe ce criterii  se vor  realiza aceste 
bransamente. 
   Doamna primar  Decu Fanica intervine si precizeaza ca bransarile se vor executa   in ordinea  
solicitarilor facute. In continuare explica   pasi  care se vor derula,  daca proiectul devine eligibil , 
respectiv  dupa procedura de proiectare si de achizitia   contractului de lucrari, se va  face public acest 
lucru, pentru ca cetateni care doresc sa se branseze sa depuna  o  solicitate scrisa,  considerand ca   nu  
vor fi 120 de solicitari.
   Doamna consilier Alvadanei Mita intervine  si  precizeaza ca   perioada de 36 de luni pentru  
derularea  acestui proiect este prea mare.
   Doamna primar Decu Fanica intervine  si precizeaza  ca  aceasta perioada  este  doar o proiectie,  
fiind posibil ca lucrarea sa se realizeze  in 6 luni. 
   Doamna consilier Alvadanei Mita intervine si o intreaba pe doamna primar Decu Fanica, daca avem 
acesti bani  care sunt prevazuti in acest deviz.  
  Doamna primar Decu Fanica intervine  si raspunde ca  este vorba de 3 miliarde bani vechi, din care 2 
miliarde de la ADI Ialomita si un miliard  din bugetul local.
   Doamna consilier Alvadanei Mita intervine si  isi exprima  nemultumirea pentru faptul ca  s-a derulat 
pe o perioada foarte lunga  realizarea  acestu sistem de canalizare.
    Doamna primar Decu Fanica intervine  si precizeaza ca aceasta lucrare  s-a facut cu eforturi si 
interventii foarte mari,  s-au  facut imprumuturi,  sa se  acopere  datoriile  lasate de  conducerea 
anterioara.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si precizeaza ca  este de aceeasi parere cu 
domnul consilier Jitea Marian Claudiu,  deoarece cu sume foarte mari se fac ivestitii  mici, constata că 
singura firma care  realizeaza aceste devize, proiecte,  este SC Procivil Slobozia si Concivil la 
realizarea  lucrarilor, dupa care intreaba care este numele corect  Anghel Cornel sau Costel. 
  Domnul secretar Manaila Petrica intervine si precizeaza ca prenumele  este Costel.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine   si  cu privire la suma,   precizeaza ca  este destul de 
mare, considerant ca la  realizarea bugetului pentru investitia propusa, trebuiau consultate si alte firme 
pentru  a avea mai multe variante, astfel incat sa fim in cunostinta de cauza   privind aceste valori 
pentru proiectare  si alte servicii aferente. In continuare mentioneaza ca prin  toate interpelarile  , 



discutiile  pe care le-a facut  in  cadrul sedintelor si faptul ca a votat impotriva la  unele proiecte de 
hotarari,  deoarece  a considerat ca  nu sunt bine argumentate financiar ,  nici de  cum  impotriva 
realizarii  acestor investitii pentru comuna.
    Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca  nu este de acord cu ceea ce sustine doamna 
consilier Zainea Ancuta, avand in  vedere ca nu este de specialitate.  
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
    - 7 voturi pentru(, Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Jitea Marian Claudiu,  Marin Ionel, 
Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela  ).
    -  2  voturi  împotrivă(Constantin Lucian, Zainea Ancuta)
    -  2 abtineri(Alvădanei Mița, Dogaru Lenuta)
          Se adopta HCL nr.46/27.11.2018
       Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarâre  privind aprobarea   
cofinantarii  de la bugetul local pentru categoriile de cheltuieli  care nu se finanteaza de la bugetul de 
stat prin PJDL – Ialomita 2018  , pentru obiectivul   de investiții :RACORDARI  LA SISTEMUL DE
CANALIZARE MENAJERA – COMUNA STELNICA , JUDETUL IALOMITA”- inițiator  
primar Decu Fănica. 
      Doamna consilier Avram Ionela, presedintele comisiei  de buget, finante, programe de dezvoltare 
economico-sociale, administrarea domeniului public si privat,  prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
    Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , dupa care  
precizeaza ca  este vorba de diferenta de la 200 mii lei  pana la 294  mii lei, respectiv suma de 94 mii 
lei, care  va fi suportata de la bugetul local.   
         Doamna    presedinte de sedinta Dumitrache Mihaela  invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi.
      Domnul consilier Jitea marian Claudiu se inscrie la cuvant si o intreaba pe doamna primar Decu 
Fanica, ce taxe suplimentare vor fi introduse pentru utilizatori dupa ce se vor realiza aceste 
bransamente, pentru ca opinia publica sa  fie  informata.  
    Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca  totul se va discuta la momentul potrivit, 
acum  suntem  la stadiul de bransamente si nu face obiectul discutiei. 
   Nu mai  sunt discutii   si se voteaza cu; 
    - 8 voturi pentru(, Avram Ionela, Dogaru Lenuta, Dumitrache Mihaela, Jitea Marian Claudiu, 
Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela  ).
    -  3 abtineri(Alvădanei Mița, Constantin  Lucian, Zainea Ancuta)
          Se adopta HCL nr.47/27.11.2018
   Se trece la proiectul nr.4  de pe ordinea de zi si anume ;  Proiect de hotarare privind aprobarea 
locației  pentru desfașurarea activităților de picnic in comuna Stelnica- inițiator primar Decu Fănica.
    Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
    Doamna primar Decu Fanica prezinta proiectului de hotarare si  expunerea de motive, dupa care isi
reafirma dorinta pentru a se realiza  acea zona de picnic in spatele primariei.
  Doamna  presedinte  de sedinta  Dumitrache Mihaela invita pe domnii  consilieri  la  discutii  pe
marginea acestui punct de pe ordinea de zi.
    Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si isi mentine propunerea facuta in  sedinta
anterioara si anume  amplasamentul  pentru activitatea de picnic  sa fie terenul  din zona bacului,  unde
s-a realizat  si s-a aprobat acel raport de evaluare, care din punctul sau de vedere este cel mai indicat
loc si este teren suficient pentru aceasta activitate, pentru ca nu se refera doar la cetateni  comunei

5



noaste  ci si la cei care ne tranziteaza comuna noastra.
   Domnul consilier Rosu Adrian  se inscrie la cuvant si propune sa se faca o dezbatere publica pe
aceasta tema, pentru a clarifica aceasta disputa pe marginea acestui proiect de hotarare.  
   Nu mai sunt discutii si se supune la vot cele doua propuneri, dupa cum urmeaza;
     Prounerea doamnei primar Decu Fanica  se voteaza cu;  
     - 7 voturi pentru( Avram Ionela, Dumitrache Mihaela, Jitea Marian Claudiu, Marin Ionel, 
Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela  ).
    -  4 impotriva (Alvădanei Mița, Dogaru Lenuta, Constantin Lucian, Zainea Ancuta)
  Propunerea doamnei consilier Zainea Ancuta  se voteaza cu;
- 4 voturi pentru(Alvădanei Mița, Constantin Lucian Dogaru Lenuta, Zainea Ancuta)
- 6 impotriva(Avram Ionela, Dumitrache Mihaela,   Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, 
Valeanu Ani Titela) 
-  o abtinere(Jitea Marian Claudiu)
      Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine si precizeaza cî acest proiect de hotarăre nu a fost 
adoptat din lipsă de cvorum, fiind necesar 2/3 din numarul consilierilor in funcție.
     Se trece la punctul nr.5. Alte discutii.
      Doamna  președinte de ședință Dumitrache Mihaela  invită pe domnii  consilieri să se înscrie la
cuvânt  pe marginea  acestui  punct, solicitand sa se inscrie la cuvant pe rand  si sa fie intr-un cadru
civilizat.
     Domnul consilier Jitea Marian Claudiu se inscrie la cuvant si considera ca propunerea domnului
Rosu Adrian pentru organizarea unei dezbateri publice este  pertinenta dat sa se faca intr-un momement
corespunzator pentru ca  cetatenii sa poata participa ,  fiind de parere  sa se faca la ora adecvata  intr-o
zi de sambata sau duminica.
    In continuare intreaba  cine se ocupa de schimbarea becurilor , deoarece pe strada  unde locuieste nu
mai functioneaza doua becuri. 
   Doamna viceprimar Valeanu Ani Titela  intervine si precizeaza ca a luat act de acesta sesizare si  va
avea in vedere  sa fie schimbate  atunci cand  va veni echipa care presteaza aceasta activitate.
   Domnul consilier Rosu Adrian  se inscrie la cuvant si ii cere scuze doamnei consilier Zainea Ancuta
pentru iesirea necontrolata,   avuta in timpul dezbaterilor  din cadrul sedintei .
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  ii transmite  ca nu le accepta  deoarece nu este la prima
abatere si acest comportament nu califica  calitatea de consilier local, daca  alcineva din colegii sau
colege de partid  ii permite asa ceva, ea nu ii permite asemenea vocabular . 
    Domnul consilier Rosu Adrian intervine si  face referire la faptul ca este intrebat de cetateni, daca
pot cumpara porci taiati din alte localitati, sa vina cu ei  la domiciliu, in perioada craciunului, intrebare
pe care o adreseaza la randul lui doamnei primar Decu Fanica.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si raspunde ca deocamdata nu s-a ridicat aceasta restrictia, dar
o sa dam telefon la DSVSA si o sa ne informam. 
   Domnul consilier  Constantin Lucian, se inscrie la cuvant si tot legat de acest aspect , face referire la
faptul ca intr-o sedinta  anterioara, doamna primar Decu Fanica a spus ca  dupa o perioada de carantina
se va duce porci santinele  si ulterior se va popula  gospodariile celor  care le-au fost ucisi porcii.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca o  sa fim informati  pe aceasta problema, pana
in prezent nu s-a luat nici o decizie, considerand ca   popularea  se va face undeva la 1 martie 2019. In
continuare informeaza  ca  acum avem medic veterinar  care a concesionat activitatea  sanitar veterinara
la Stelnica si Bordusani, care va monitoriza in continuare  aceasta situatie,  iar in perioada urmatoare
va desfasura  activitatile de vaccinare la pasari si la caini , bineinteles daca timpul ii va permite, deja a
derulat actiuni de identificare si vacinare la bovine si ovine si pentru orice problema poate fi sunata  si
este prezenta. 



  Domnul consilier Constantin Lucian intervine si il intreaba pe domnul secretar Manaila Petrica, care
este stadiul sesizari depuse la secretariat.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si precizeaza ca este intocmit raspunsul  si urmeaza sa fie
semnat si parafat , dupa care il va comunica.
     Domnul consilier Constantin Lucian intervine si  aduce in discutie motivul pentru care a depus acea
sesizare,  respectiv  ca   a  vrut  sa  consulte  niste  carti  de  specialitate  de  la  biblioteca  comunala,  s-a
deplasat la o ora adecvata  in timpul zilei si nu a gasit bibliotecara la locul de munca, dupa care i  l-a
intrebat pe domnul secretar  care este situatia doamnei de nu este la serviciu, i s-a raspuns ca este in
concediu programat, dar cand a venit si i s-a  pus la dispozitie  cererea  in acea perioada nu figura cu
cerere de concediu scrisa  si semnata.
    Domnul  secretar  Manailă Petrică  intervine  si  expune  pe  larg   motivele  pentru  care  doamna
bibliotecar   nu a mai depus  o alta cerere de conceiu  pentru perioada  la care a facut referire domnul
consilier Constantin Lucian,  aceasta  situatie s-a intamplat  ca urmare a decesului  sotului sau, pentru
care a beneficiat  de trei zile libere  pentru  funeralii si a continuat concediul  de odihna dupa  acest
eveniment nefericit.
   Domnul consilier Constantin Lucian intervine si precizeaza ca il nemultumeste raspunsul,  pentru ca
la momentul cand  l-a intrebat  pe domnul secretar, acesta a raspuns ca este in concediu de odihna si are
cerere depusa.
   Domnul consilier Jitea Marian Claudiu intervine si readuce in discutie   ceeea ce a intrebat in sedinta
si anume  daca  se va stabili taxa pentru apele menajere  care vor fi deversate in sistemul public de
canalizare, dand exemplul modului de taxare de la  municipiul Fetesti.       
  Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca se va stabili  taxa  pentru canalizare, care va fi
supusa spre aprobare in consiliul local  avand la baza aviz de la ANRSC cu pretul  pe m.c.  obtinut in
urma  depunerii unei documentatii  justificative.
  Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  face referire la procesul verbal de la sedinta
din luna septembrie, unde  doamna primar Decu Fanica a promis ca pana la finele lunii noiembrie se va
rezolva cu reparatiile la strada Sf. Pantelimon.
  In continuare  face referire la faptul ca  nu este afisat programul medicului veterinar  si cine stie ca
avem medic veterinar, plus care este programul de lucru al medicului de familie ca nu este de gasit.
   Doamna  primar  Decu Fanica  intervine  si  precizeaza  ca  medicul  uman  are  afisat  programul  la
dispensarul  uman  pe  geam.  In  ceea  ce  priveste  medicul  veterinar   mentioneaza  ca,  crescatorii  de
animale  stiu ca avem medic veterinar in comuna.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si completeaza ca domnisoara doctor s-a deplasat la
domiciliul  cetatenilor  care au vaci si ovine.
    Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si il intreaba pe domnul secretar daca  este afisat undeva
programul acesteia ,un  numarul de telefon la care poate fi contactata.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si raspunde ca biroul il are  in comuna Bordusani unde are si
sediul social.
   Domnul secretar Manaila Petrică intervine si precizeaza ca pânâ in prezent nu are afisat programul si
telefonul de contact,  urmand ca atunci cand va veni la primarie, o sa discutam cu aceasta sa-si afiseze
aceste informatii la avizierul primariei. 
    Nu mai   sunt  discutii,   drept  pentru care doamna    presedinte  de sedinta DUMITRACHE
MIHAELA declara inchisa sedinta ordinara a Consiliului Local Stelnica din data de 27.11.2018.

    PRESEDINTE                                                                          SECRETAR                                           
DUMITRACHE MIHAELA                                                      Mănăilă Petrică
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